
Årsstämma Haverdalsbyns Ekonomiska Förening 2023-07-23 

Plats: Gullbrandstorp församlingshem  

1. Stämmans öppnande
Anna Melke öppnade stämman och hälsade alla välkomna.

2. Förteckning över närvarande samt godkännande av fullmakter
Uppropet över närvarande samt fullmakt godkänd av mötet. 42 stugor var närvarande varav 1
fullmakt.

3. Val av ordförande, sekreterare och två justerare (tillika rösträknare) för
stämman.
Fredrik Weimarsson blev vald av mötet till ordförande av stämman.
Mötet valde Patrik Nilowik till sekreterare.
Justerare 1: Pernilla Kopp
Justerare 2: Åse Zimmergren

4. Frågan om stadgeenlig kallelse av stämman.
Mötet godkände kallelsen.

5. Godkännande av styrelsens verksamhetsberättelse.
Styrelseordförande Anna Melke redogjorde för verksamhetsberättelsen. Mötet godkände
verksamhetsberättelsen.

6. Styrelsen framlägger årsredovisning, resultat- och balansräkning.
Kassör Marie Johansson redogjorde för årsredovisning, resultat och balansräkning.
Utgifter som översteg budget utgjordes bland annat av nya fotbollsmål, toalett, fiberlagning,
belysningsstolpar och elcentral. Föreningen har fått beviljat elstöd.
Mötet godkände årsredovisningen.

7. Revisorernas berättelse.
Revisor Monica Bertilsson redogjorde för revisonen Mötet har inget att erinra på revisorarbetet
samt hur styrelsen hanterat ekonomi under året.

8. Fastställande av resultat- och balansräkning för 2022–2023.
Kassör Marie Johansson redogjorde för resultat- och balansräkning. Stämman godkände
styrelsens förslag om en höjning av medlemsavgiften med 200 kr/år. Höjningen kommer att
täcka kommande utgifter för elförsörjning till soprummet med mera. Nya avgiften kommer bli 10
700 kr per år.

9. Beslut om årets resultat.
Mötet beslutade om årets resultat, inget att erinra.

10. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen
Mötet beslutade om ansvarsfrihet for styrelsen.



 

11. Fastställande av: 
• Styrelsens arvode 
Mötet godkände styrelsens förslag om att arvodesnivån bibehålls. 
• Ersättningar i övrigt 
Mötet godkände styrelsens förslag på att ersättningsnivåer bibehålls. 
 
Under mötet framkom även önskemål om att utreda möjligheten att starta investeringsfond för 
kommande större renoveringar, dvs om det är förenligt med ekonomisk förening. Styrelsen åtog 
sig uppgiften. 
 

12. Val av 
Helt nya nomineringar presenterades under mötet med följd att antalet nomineringar 
översteg stadgeenlig styrelsesammansättning (5 ledamöter samt 3 suppleanter). Mötet 
beslutade därav att sluten röstning skulle utföras. Resultat efter röstning: 

Styrelseledamöter 
Anna Melke, Sveaplatsen 3 (omval, 2 år) 
Patrik Nilowik, Götaplatsen 10 (omval, 2 år) 
Fredrik Weimarsson, Rosenvägen 1 (sittande, 1 år) 
Marie Johansson, Rosenvägen 20 (sittande, 1 år) 
Andreas Tullberg, Sveaplatsen 4 (nyval, 2 år) 

Styrelsesuppleanter 
Therese Christopher, Syrénvägen 21 (sittande, 1 år) 
Charlotte Bredberg, Götaplatsen 9 (sittande, 1 år) 
Peder Johansson, Götaplatsen 15 (nyval, 2 år) 

Revisor 
Mötet valde Annette Larsson, Götaplatsen 16, samt Monica Bertilsson, Sveaplatsen 18 till 
revisorer (1 år) 

Revisorssuppleanter 
Mötet valde Bernt Johansson, Sveaplatsen 19, samt Bertil Jungmar, Parkvägen 2 till 
revisorssuppleanter (1 år) 

Valberedning 
P-O Bengtsson, Götaplatsen 2 (omval, 1 år). Styrelsen påpekade att ytterligare kandidater behövs 
för att valberedningen ska kunna fullgöra sitt uppdrag. 

Festkommitté 
Inga förslag framkom under mötet. 
 

13. Övriga ärenden 
- Redovisning från arbetsgrupper (som skapades vid förra årsstämman). 

De arbetsgrupper som skapades för bygg- och ägarfrågor har avslutats, 
men grönområdesgruppen lever kvar och fler uppmanades att ansluta. 
Information kommer att finnas på hemsidan framöver. Vice ordförande 
Fredrik Weimarsson redogjorde för de svar som styrelsen inhämtat från 
Halmstads kommun kring frågor som rör §17 i våra stadgar med mera. 
Denna information kommer att läggas ut på hemsidan som vägledning. 
 

- Förslag på ny arbetsgrupp  
Mötet godkände styrelsens förslag om att skapa en arbetsgrupp för att 
utreda möjligheten till gemensamma laddstolpar för elbilar. 

14. Stämmans avslutande 
Mötet tackade styrelsen för ett bra arbete under detta år som varit. Styrelsen tackade av 
Pernilla Kopp och Åse Zimmergren för avslutade styrelseuppdrag. 
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